
  
Van: Inwoner Huizen (geanonimiseerd) 
Verzonden: zaterdag 17 april 2021 13:22 

Aan: griffie  

 

Onderwerp: Verzoek deze te delen met alle raadsleden 

 
                                                                             Huizen, 17-04-2021 
  
Geachte raadsleden, 
 
Ik wil graag bezwaar maken tegen de bouw op de oostwestas.  
Omdat ik niet preies weet hoe ik dit kan omschrijven stuur ik u deze automatische brief. 
  
Sinds een aantal dagen ben ik op de hoogte dat het park aan het Hoefblad en de Kalmoes zal 
verdwijnen voor een flat met duurdere huurwoningen. 
Graag wil ik u met dit schrijven informeren over mijn zorgen.  
  
In de raadsstukken van de voorgaande jaren en in de kleine alinea’s in de krant wordt het park steeds 
aangeduid als Huizermaatweg/Zuiderzee. De ingang van dit park ligt aan het Hoefblad en de 
Kalmoes. De Huizermaatweg en de Zuiderzee grenzen niet aan dit park. Er ligt zelfs een singel tussen. 
Door deze foutieve informatie heeft niemand gemerkt dat over dit park gesproken werd.  
Daarnaast wordt er bij het aanwijzen van de eventuele bouwlocaties gesproken over informeren van 
de eigenaren/omwonenden, maar u kunt in ditzelfde stuk lezen dat dat bij deze locatie niet gebeurd 
is. Wanneer ik volledig geïnformeerd was, had ik eerder bezwaar aangetekend. Ik heb het gevoel dat 
deze mogelijkheid is komen te vervallen door de te kort schietende en misleidende informatie.  
  
Het park dat u nu als bouwlocatie aangewezen hebt, heeft een unieke functie binnen de wijk 
Huizermaat. 
Hier leeft veel flora en fauna. Er staan oude bomen, de vogels hoor je  de hele dag fluiten en zelfs 
eekhoorns en salamanders zijn al aangetroffen in dit park. Een unieke leefomgeving. In de zomer zie 
je hier jongeren in het gras op de heuvel liggen en ouderen wandelen, moeders met kinderwagens 
lopen vaak langs het park, iedereen geniet volop. In de winter, als het sneeuwt en vriest,  zie je 
kinderen van de heuvel sleeën en de overige gedeeltes van het jaar heeft dit park een 
overwateringsfunctie.  
Of het park hier daadwerkelijk voor aangelegd is of dat het door de natuur ontstaan is, is niet 
relevant. Het gaat er om dat dit park al het overtollige (regen)water opneemt wanneer de singel het 
water niet meer af kan voeren en overloopt door de hevige regenval. Het klimaat veranderd en de 
hoeveelheid regenwater daarmee ook. Al het overtollige (regen)water van de straten en de wijk 
komen nu in het park terecht waar het geen schade aan kan brengen. U kunt zien dat zowel de wijk 
als de weg een afloop richting het park hebben. Op die manier beschermt het park de wijk, onze 
huizen. 
  
Ik ben van mening dat dit park moet blijven. De grond wordt nu verkocht voor de bouw van duurdere 
woningen. Er wordt gesproken over woningnood. In werkelijkheid wordt dit park verkocht om het 
plan oost-west as mede te financieren. Er wordt een belangrijk park, dat er al ruim 40 jaar ligt, 
opgeofferd om langs de route van de bus wat struiken en bloemen te plaatsen. Dit komt de natuur 
niet ten goede.  
  



Qua woningbouw kan ik ook duidelijk zijn. Ik ben me ervan bewust dat er een tekort is aan 
betaalbare huurwoningen. Doorstroming is een illusie. Bijna niemand zal zijn fijne betaalbare 
huurwoning opzeggen om kleiner te gaan wonen als zij vervolgens honderden euro’s meer aan huur 
moeten gaan betalen.  
  
Meerdere partijen geven in hun partijprogramma aan dat zij tegen bouwen in het groen zijn. 
Ik verzoek hen om zich daar aan vast te houden. U heeft een toezegging aan uw kiezers gedaan, wilt 
u daar nog eens aan denken als u straks gaat stemmen over dit plan? 
  
Ook het bruggetje is in het plan oost-west as verdwenen Dit bruggetje heeft een belangrijke functie. 
Dit is de snelste en natuurlijke doorgang voor wandelaars en fietsers richting het oude dorp. Heel 
veel mensen maken hier dagelijks gebruik van.  
De oversteek met de Huizermaatweg heeft een haakse hoek. U kunt hier stoplichten plaatsen om de 
wandelaars en fietsers niet te laten oversteken als de bus eraan komt. Op die manier kunt u de 
snelheid voor de bus behouden. Er zijn vast ook nog andere oplossingen.  
Mijn verzoek aan u is om deze ontsluiting van de wijk te behouden. De volgende brug over de singel 
ligt een heel stuk verderop en voor veel inwoners niet in de logische looprichting naar het oude dorp. 
Daardoor is deze brug onmisbaar.  
  
Tot slot zou de aanrijroute voor dit nieuwe appartementencomplex over het Hoefblad en de Kalmoes 
lopen zoals blijkt uit de tekeningen die ik heb kunnen vinden. Dit zijn woonerven waar kinderen 
spelen. Deze woonerven zijn niet geschikt voor zoveel meer vervoersbewegingen.  
  
Samengevat vraag ik of  u NIET in wil stemmen met het onderdeel Huizermaatweg/Zuiderzee of 
Kalmoes/Hoefblad zoals het eigenlijk benoemd had moeten zijn.  
  
Met vriendelijke groet,  
  
Inwoner Huizen (geanonimiseerd) 


